
 

 

10-dages forespørgsel om sagsbehandlingen i udstykningssager 

 

Under den verserende Coronakrise har byrådet tilført midler til byggesagsafdelingen med henblik på at 

komme af med flaskehalse og fremskynde de processer der skal udmønte sig i aktivitet på byggepladserne 

og gang i samfundshjulene. 

  

Det opleves imidlertid at der i forbindelse med almindelige udstykningssager er særdeles lange 

sagsbehandlingstider, og at disse står i modsætning til de intentioner byrådet har haft med tildelingen af de 

ekstra ressourcer. 

  

I den forbindelse bedes der redegjort for de enkelte processer i sagsbehandlingen i Juridisk Service i 

forbindelse med udstykningssager. 

  

Konkret anmodes det oplyst: 

1. Hvor mange boligudstykningssager indenfor lokalplanlagte områder der er behandlet i 2018, 2019 & 

2020 i Juridisk Service? Hvis man endnu ikke har alle tallene for 2020, ønskes det foreløbige tal man 

har? 

2. Hvor lang sagsbehandling har disse sager haft i gennemsnit i hele antal uger, fra indsendelse til 

kommunen til godkendelsen foreligger? 

3. Hvor lang sagsbehandlingstid i effektiv arbejdstid har disse sager haft i gennemsnit? 

4. Hvilke processer er der i sagsbehandlingen og hvilke afdelinger involveres efter sagens indsendelse 

og hvor lang sagsbehandlingstid er der i disse? 

5. Hvilke udfordringer ser Juridisk Service som de væsentligste i forhold til at kunne opnå en kortere 

sagsbehandlingstid? 

6. Hvilke anbefalinger har Juridisk Service til optimering af processer og evt. tilførsel af ressourcer der 

vil kunne optimere sagsgange i afdelingen? 

Med venlig hilsen 

Mahad Yussuf, byrådsmedlem (RV) 


